
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 4 januari 2021

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Reclamemast Kubus

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen veertien dagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller:
1. Bent u het eens met het CDA dat u zich op grond van de vergunning actief mag bemoeien 

met de lichtsterkte van de reclamemast aan de Kubus? Zo nee, waarom niet?
2. Bent u bereid om naar inwoners te communiceren dat overlast een reden is om de verlichting

van de reclamemast te dimmen? Zo ja, hoe en wanneer? Zo nee, waarom niet?
3. Bent u bereid om de verlichting van de reclamemast 's avonds en 's nachts te laten uitzetten, 

zodat de lichtsterkte van de reclamemast overeenkomt met de lichtsterkte in het nabijgelegen
park naast de Tiendweg? Zo nee, waarom niet?

4. Welke maatregelen heeft u zelf in gedachten om de lichtoverlast van reclamemasten overdag
en 's nachts te verminderen?

Toelichting:

Begin 2019 stelde ik vragen over de geplande reclamemast aan de Kubus. In de afgelopen weken is deze 
reclamemast gebouwd. Ik vrees nog steeds dat inwoners van Sliedrecht in de komende tijd last gaan krijgen van 
lichthinder van de nieuwe reclamemast aan de Kubus. Voor het verkeer kunnen wisselende en felle reclame-
uitingen ook hinderlijk en zelfs gevaarlijk zijn.

Het licht van de reclamemast aan de Kubus schijnt straks niet alleen richting woningen en verkeer, maar ook 
richting het park naast de Tiendweg. In delen van het park is het 's avonds en 's nachts nu nog erg donker, zodat 
dieren er tot rust kunnen komen.
In oktober verscheen op de internetpagina van de Vogelbescherming een interessant bericht over de keerzijde 
van kunstlicht (https://www.vogelbescherming.nl/actueel/bericht/gun-vogels-een-gitzwarte-nacht).

In de vergunning voor de reclamemast staat: "Indien de lichtsterkte van het ledscherm overlast veroorzaakt voor 
de omgeving, dient op ons verzoek de lichtsterkte aangepast en afgestemd te worden op de lichtsterkte van de 
openbare ruimte eromheen."

Het CDA hoopt dat het college actief gebruik gaat maken van de mogelijkheid om het licht van de reclamemast te 
laten dimmen. Dat leidt tot minder overlast voor omwonenden, verkeer en natuur.

Ondertekening en naam raadslid, Vincent Prins
CDA


